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فاطمه زهرا سلام الله عليها:

از ش�مارش مناق�ب و مفاخر 
نژادى دس�ت برداري�د و ب�ر 

ش�ما ب�اد به دع�ا ك�ردن. 

كت�اب » گهره�اى فاطمی « 
حديث:329

معاون ارزشيابي و نظارت سازمان سينمايي خبر داد

همراهي نكردن عوامل، دليل پخش نشدن تيزر فيلم ها
مع�اون ارزش�يابي و نظ�ارت س�ازمان س�ينمايي 
ح�ال  در  فيلم ه�اي  تي�زر  پخ�ش  اس�تمرار  از 
اك�ران از ش�بكه هاي مختل�ف س�يما خب�ر داد. 
به گزارش »جوان« به نقل از روابط عمومي سازمان سینمايي، 
حبیب ايل بیگي معاون ارزشیابي و نظارت سازمان سینمايي 
در جلسه شوراي صنفي نمايش با اشاره به همراهي و مساعدت 
رياست سازمان صدا و سیما در پخش رايگان تیزر فیلم هاي در 
حال اكران گفت: با توافقات صورت گرفته بین رياست سازمان 
سینمايي و رياست صدا و س��یما مدتي است كه پخش تیزر 
فیلم ها از شبكه هاي مختلف سیما با سهولت و نظم بیشتري 
در حال انجام است كه همین موضوع منجر به استقبال خوب 

تهیه كنندگان و صاحبان فیلم ها از اين طرح شده است. 
ايل بیگي درباره عدم پخش تیزر دو فیلم در حال اكران كه منجر به 
طرح برخي شايعات نیز شده است، گفت: واقعیت اين است كه تمام 
بسترها براي پخش قاعده مند تیزرها از تلويزيون آماده شده است، 
البته اگر تهیه كننده اي ضوابط و شرايط پخش تیزر تلويزيون را 
رعايت نكرد نبايد آن را به حساب عدم همراهي تلويزيون بگذاريم. 
وي در ادامه تصريح كرد: روند مجوز پخش تیزر از شبكه هاي 
مختلف سیما مستلزم ش��رايط و تشريفاتي اس��ت كه بايد 
تهیه كنندگان فیلم و مالكان اثر به آن واقف باشند تا منجر به 

صدور مجوز پخش تیزر شود. 
ايل بیگي با اش��اره به رويكرد تازه صدا و سیما در پخش تیزر 
فیلم هاي در ح��ال اكران تصري��ح كرد: در گذش��ته يكي از 
مشكلات عمده جامعه سینمايي عدم پخش يا پخش ناقص 
تیزر فیلم ها از تلويزيون بوده است كه با پیگیري هاي سازمان 
سینمايي در دولت سیزدهم مقرر شد، تیزر فیلم ها به صورت 
رايگان از شبكه هاي سیما پخش شود كه خوشبختانه بخش 
عمده اي از تیزرها در زمان كم با همكاري تهیه كنندگان اين 

آثار از تلويزيون پخش شده است. 
ايل بیگي در ادامه با اشاره به نقش تبلیغات در فرآيند جذب 
حداكثري مخاطب  گفت: رئیس سازمان سینمايي از ابتداي 
قبول مسئولیت براي حل مسائل و موضوعات ريشه دار ما بین 
سینما و تلويزيون تأكید داش��ته كه پخش اصولي و مستمر 
تیزر فیلم هاي در حال اكران از تلويزيون، از جمله اين موارد 
بوده است كه خوشبختانه با پیگیري هاي انجام شده اين امر 

محقق شده و ادامه خواهد داشت. 
به گفته ايل بیگي، اس��تفاده از ظرفیت تلويزي��ون براي معرفي 
فیلم هاي در حال اكران اين امكان را مي دهد كه اين آثار بیشتر به 
جامعه هدف معرفي شوند و لازم است از اين رسانه فراگیر در جهت 

معرفي و شناساندن هر چه بیشتر آثار سینمايي استفاده شود. 
يكي از دغدغه هاي همیشگي تهیه كنندگان و پخش كنندگان 
س��ینما در ادوار مختلف، نحوه پخش تیزر فیلم هاي در حال 
اكران از شبكه هاي صدا و سیما بوده است كه پس از گفت وگو 
و همفكري محمد خزاعي رئیس سازمان سینمايي و پیمان 
جبلي رئیس سازمان صدا و سیما در حاشیه جلسه شوراي عالي 
سینما در نهاد رياست جمهوري  مقرر شد تیزر فیلم هاي در 

حال اكران از طريق شبكه هاي تلويزيون پخش شود. 

غلبه تكنوكراسي در نگاه مدير مؤسسه »سينما شهر«
مدير عامل مؤسسه »سينما شهر« در حالي ريشه بحران مخاطب سينماي ايران را در مباحث سخت افزاري مي بيند كه اساساً اين نگاه مي تواند نوعي انحراف از آسيب هاي اصلي باشد

    فرزين ماندگار
مدير عامل مؤسسه »سينماش�هر« در مراس�م رونمايي از سامانه 
جامع بليت فروشي س�ينماي ايران»آي تيكت« بر لزوم بهره گيري 
از ظرفيت ه�اي آي ت�ي ب�راي عب�ور س�ينماي اي�ران از بح�ران 
بي مخاطبي تأكي�د كرده اس�ت، اما آي�ا واقعاً ريش�ه بي مخاطبي 
س�ينماي اي�ران در بهره گي�ري از ظرفيت ه�اي  آي ت�ي اس�ت؟ 
نگاه مدير ارشد سینمايي كشور به مشكلات س��ینما به ويژه در ساحت 
فقر مخاطب به شدت متمايل به رويكردهاي سخت افزارانه و به اصطلاح 
تكنوكراتیك است، حال آنكه به نظر مي رس��د ريشه بحران مخاطب در 
س��ینماي ايران را بايد در جهت گیري هاي محتوايي جس��ت وجو كرد. 
سینماي ايران امروز از فقر تكنیك هاي قصه گويي و فیلمنامه نويسي رنج 
مي برد و فضاي حاكم بر فیلم ها به شدت علیه واقعیت هاي جامعه است به 

طوري كه روح امید به آينده را در مخاطب مي كشد. 
هاشم میرزاخاني، مدير عامل مؤسسه »سینماشهر« اما ديدگاه ديگري 
دارد. او مي گويد: »اين مؤسس��ه بازوي توسعه دهنده زيرساخت در حوزه 
س��ینما اس��ت و با توجه به رش��د تكنولوژي بايد در حوزه توزي��ع و ارائه 
محصولات نمايشي برنامه ريزي درستي صورت گیرد و اين مؤسسه به دنبال 
راهكارهاي مناسب در اين حوزه است.« به گفته اين مدير سینمايي در سال 
جاري ضريب اشغال سینماي ايران ۰۲/5 است كه درصد بسیار پايیني براي 
يك كشور فرهنگي است، عددي كه نشان مي دهد تعداد مخاطب در سینما 
زير ۱۰ میلیون نفر از ابتداي سال تاكنون است. اگر اين صنعت نتواند خود را 

با امكانات به روز هماهنگ كند، از نظر اقتصادي دچار مشكل مي شود. 
    امسال تنها 2 فيلم به سود رسيده است!

میرزاخاني با اشاره به اينكه امسال تنها دو فیلم به سود رسیده است و چهار 

فیلم توانسته پول خود را درآورد، توضیح داد: بايد دست به دست هم دهیم تا 
مخاطب را با سینما آشتي دهیم و يكي از اين راه ها بحث فروش از طريق فضاي 
آي تي است كه با همكاري ابراپلیكیشن ها مي توانیم در حوزه فروش موفق 
باشیم. تمامی پلن هاي سینمايي در حوزه فروش در اختیار اين اپلیكیشن ها 

قرار مي گیرد تا بتوانیم ضريب اشغال سینماي ايران را بالا ببريم. 
وي تأكید كرد: در بستر بلیت فروشي چهار سامانه در حال فعالیت است و 
ما براي اينكه ترمینال فروش يكساني داشته باشیم و فضاي كنترل فروش 
و تجمیع حساب ها يكسان شود، خدمات اين ترمینال به صورت رايگان در 
اختیار س��ینماداران قرار مي گیرد و ظرف مدت كوتاهي تسويه حساب با 

سینماها صورت گیرد. 
منوچهر شاهسواري در ادامه اين نشست گفت: آماري را كه آقاي میرزاخاني 
ارائه كرد، در مقطع كنوني داوري كنیم و بدانیم كه همیشه اين بحران ها باقي 
نمي ماند. گاهي خروج از اين بحران ها خارج از دسترس صاحبان كسب و كار 
است و نمي توانند براي آن برنامه ريزي دقیقي داشته باشند. بايد قبول كنیم 

سینماي ايران در بطن يك تغییر و تحول قرار دارد و بايد ديد وقتي شرايط 
اجتماعي به نفع مردم به آرامش برسد اين بحران ها به پايان مي رسد يا خیر. 
وي تأكید كرد: مديران اپلیكیشن ها بايد بدانند كه نبض اقتصادي كار 
ما مش��تريان و مخاطبان هستند. اگر هم س��رمايه اي كه خرج كرديم، 
بازنگردد، اما مشتري يا مخاطب راضي باشد، اين مسئله براي ما در حوزه 
سینما بسیار مهم است. سینماداران قديم وقتي شیشه هاي سینمايشان 
مي شكست، خوش��حال مي ش��دند، چراكه تعداد مخاطبان زياد بوده و 

امكان پذيرش آنها وجود نداشته است. 
شاهسواري خطاب به مديران سوپراپلیكیش��ن هاي حاضر در اين مراسم 
توضیح داد: اگر يك كسب و كار مانند سینما در جوار شما موفق نباشد، شما 
هم موفق نخواهید شد. امیدوارم اين معامله دو سويه ما با شما كشف ذوق و 
سلیقه مشتري را به همراه داشته باشد، ما چنین امكاني را در سینماها نداريم 
و شما از طريق اپلیكیشن هايتان مي توانید اين آمار سلیقه مخاطب را تجزيه 
و تحلیل كنید و در اختیار ما بگذاريد. اگر اين پیوند براس��اس درك منافع 
بلندمدت شكل بگیرد، يقین دارم كه در فاز اول بهره مند اصلي ما هستیم، اما 

در مرحله دوم بازار ماركتینگ خواهد بود. 
هاشم میرزاخاني در ادامه از نگاه كمیت محور خود به تولید در سینما اينگونه 
رونمايي كرد: »سینماي ايران از لحاظ تولید در جهان شاخص است و در چنین 

شرايطي بحث ديجیتالی شدن سینما از اهمیت بسیاري برخوردار است. 
آرزو وصله چي، مدير عامل آي تیكت نیز در ادامه اين جلس��ه گفت: جاي 
خالي حضور س��وپر اپلیكیشن در حوزه سینما احس��اس مي شود و حالا  

آي تیكت واسطه اي شده تا اتصال بین حوزه  آي تي و سینما فراهم شود. 
در پايان مراسم، تفاهمنامه همكاري میان مؤسسه سینماشهر و مديران 

سوپراپلیكیشن ها براي فعال شدن  آي تیكت امضا شد. 

 فرصتی برای گذار  پژوهش سینمایی  
از حاشیه به متن

 جايزه پژوهش كه طبق اساسنامه قرار است به پژوهش هاى جارى سينماى ايران بپردازد
رويكردهاى كلان خود را دارد و ما امسال به بيانيه گام دوم انقلاب اسلامی توجه داشتيم

     سینما

 جشنواره  »دریای سرخ« 
صدای غربی ها را هم درآورد

مدير جشنواره درياى سرخ می گويد سانسور ما 
صفر است، حتی براى همجنس بازان!

جش�نواره بين المللی فيلم »درياى س�رخ« عربس�تان در 
حالی دومي�ن دوره خ�ود را برگ�زار می كند ك�ه منتقدان، 
اين رويداد س�ينمايی را تلاش�ی حكومتی براى س�رپوش 
گذاش�تن بر نقض حق�وق بش�ر در اي�ن كش�ور می دانند.

به گزارش ايسنا به نقل از گاردين، جشنواره بین المللی و پرزرق 
و برق دريای سرخ عربستان فرش قرمز دومین دوره خود را برای 
انبوهی از بازيگران و كارگردانان س��ینمايی په��ن كرده و نويد 
يك رويداد بدون سانس��ور را با نماي��ش فیلم هايی با محوريت 
اقلیت های جنسی داده است، مضامینی كه هم در عربستان جرم 
محسوب می ش��وند و هم با روحیات  و فرهنگ مردم اين كشور 

مغايرت تام دارد. 
تنها پنج س��ال پس از آنكه رژيم تندروی س��عودی ممنوعیت 
35ساله سینماها را لغو كرد، جشنواره بین المللی فیلم دريای 
سرخ روز پنج شنبه هفته گذشته )اول دسامبر( دومین دوره خود 
را كلید زد و میهمانان بین الملی از »گای ريچی«، »اس��پايك 
لی«، »شارون اس��تون« تا »جكی چان« و »شاهرخ خان« را به 

اين كشور دعوت كرده است.
اين جشنواره سینمايی در حالی مشغول برگزاری دومین دوره 
خود است كه با اتهاماتی نیز رو به روس��ت، از جمله اينكه دولت 
عربستان سعودی در حال سوءاستفاده از فرهنگ برای سرپوش 

گذاشتن بر كارنامه ضعیف خود در زمینه حقوق بشر است.
به رغم اصلاحات قوانین اجتماعی از جمله اجازه دادن به زنان 
برای رانندگی، محمد بن س��لمان، ولیعه��د و حاكم واقعی اين 
كشور بر افزايش اعدام ها و س��ركوب مخالفان سیاسی نظارت 
داش��ته اس��ت. او همچنین به دلیل هدايت مداخله عربستان 
سعودی در جنگ داخلی يمن به طور گسترده محكوم شده است 
و به گفته اطلاعات امريكا، احتمالاً دستور قتل جمال خاشقجی، 

روزنامه نگار را نیز صادر كرده است.
مايكل پیج، معاون بخش خاورمیانه و شمال آفريقا در ديده بان 
حقوق بش��ر، مقامات عربس��تان س��عودی را متهم كرده كه از 
جش��نواره ها به عنوان ابزاری برای خوب جلوه  دادن ش��رايط 
استفاده می كنند، به همان شیوه ای كه پیش تر از افراد مشهور و 
رويدادهای ورزشی برای پنهان كردن تصوير بسیار وحشتناكش 

استفاده می كرده است.
مدير جشنواره دريای سرخ در پاس��خ به پرسش مطرح شده از 
سوی وب سايت خبری ددلاين در مورد حقوق دگرباشان جنسی 
گفته است: »جش��نواره يك سیاست سانس��ور صفر دارد. فكر 
نمی كنم اگر بخواهید سانسور داشته باشید، بتوانید جشنواره 

بین المللی فیلم داشته باشید.«
»خفتان آبی« يكی از فیلم های جش��نواره اس��ت كه داستان 
يك خیاط مراكش��ی همجنس گرا را روايت می كند. وب سايت 
جش��نواره از اين فیلم به كارگردانی »مري��م توزانی« به خاطر 
پرداختن به اين موضوع پیچیده با حساسیت و شجاعت و نشان 
دادن راهی در جامعه كه در آن سنت و تساهل می توانند در كنار 

هم شكوفا شوند«، تمجید كرده است.
اجازه نمايش چنین فیلم هايی در جشنواره تناقض آمیز است، 
اين در حالی است كه هتل ريتز كارلتون در جده به طور موقت 
از اقدامات همجنس گرا هراسی عربستان سعودی معاف شده 
اس��ت. از ديگر میهمانان جش��نواره می توان به لوكا گوادانینو، 
كارگردان فیلم برنده اسكار »مرا به نامت صدا كن« اشاره كرد، 
فیلمی كه روايت يك داستان عاشقانه همجنس گرايانه است كه 
مطمئناً در ش��رايط عادی هر گز از سد سانسورچیان عربستان 

سعودی عبور نمی كرد.
در حالی كه اين جشنواره خود را مس��تقل توصیف می كند، به 
بودجه دولتی و حمايت مالی شركت های مرتبط با دولت متكی 
اس��ت و از آن به عنوان راهی برای ترغیب به سرمايه گذاری در 
صنعت فیلم و تلويزيون نوظهور خود عربستان استفاده می شود.

رياض امسال تخفیف 4۰ درصدی را برای تولید آثار سینمايی در 
اين كشور لحاظ كرده و در كنار نمايش  فیلم ها، كنفرانسی را برای 

ترويج اين بخش به نام بازار دريای سرخ برگزار می كند.
برگزاركنندگان اي��ن رويداد س��ینمايی امیدوارند به تولیدات 
خاورمیان��ه و نیمه جنوب��ی جهان كه ممكن اس��ت در س��اير 
جش��نواره های  بین المللی كمت��ر ديده ش��وند، فرصتی برای 
درخش��ش داده شود. جش��نواره سال گذش��ته با حضور حیفا 
المنصور، كارگردان زن عربستانی برگزار شد كه فیلم »وجده« 
در سال ۲۰۱۲ اولین فیلم بلند سینمايی او بود كه به طور كامل 

در اين كشور حاشیه خلیج فارس فیلمبرداری شد.
با اين حال دانا احمد، محقق خاورمیانه در سازمان عفو بین الملل 
معتقد است: »اين جشنواره را بايد در چارچوب فكری مقاماتی 
ديد كه تحم��ل آزادی بی��ان را ندارند. اين مهم اس��ت كه در 
بحبوحه تلاش های اصلاح طلبانه عربس��تان س��عودی توجه 
داشته باشیم كه سركوب مداوم آزادی بیان توسط مقامات به 
اين معناست كه همه به خاطر آزادی بیان خود در معرض خطر 

چندين دهه زندان هستند.«

»در ادوار مختلف همواره پژوهش به ويژه در 
ساحت هنر به عنوان يک امر فرعی مورد نظر 
قرار گرفته بود«، اين جمله اى است كه دبير 
پنجمين جايزه پژوهش س�ينماى ايران در 
نشس�ت خبرى اين رويداد مطرح كرده و به 
نظر می رس�د اراده اى ايجاد شده تا پژوهش 
در سينما از حاشيه به متن بيايد و به تدريج 
اين اميدوارى ايجاد شود كه سينماى ايران از 
آسيب هايی كه از آن رنج می برد، نجات يابد. 
امیررضا مافی گفت: متولیان و هنرمندان گاهی 
خیلی به اهمیت پژوهش واقف نیستند، هنر را 
شهودی پیش می برند و پژوهش را دست و پاگیر 
می دانند، پس مفهومی كه از پژوهش داريم گره 
خورده به دانشگاه است، حتی بخشی از پژوهش 
در دانشگاه انجام می شود، اما آن تصوری كه من 
از پژوهش دارم صرفاً مربوط به پايان نامه و رساله 
نیست. ما برای گره خوردن س��ینما و پژوهش 
نیازمند گونه های جديد پژوهش هستیم، مثل 
جس��تار. البته اين كار، كار امروز و فردا نیست و 
زمانبر است. هم بايد سینماگران آگاه شوند كه 
پژوهش پشتوانه آنهاس��ت و هم پژوهشگران ما 
بايد به س��متی بروند كه آنچه تولید می كنند به 
سینمای ايران كمك كند. اين را هم بايد عنوان 
كنم كه با توجه به اينكه جايزه پژوهش يك جايزه 
ملی است ما محورها را پیشنهاد می دهیم، ولی 
كار موضوعات به معاونت توسعه برمی گردد. با اين 
حال ما امسال تنوع موضوعی داشته ايم كه اين 
برای ما مسرت بخش بود، هرچند می دانم كه تنوع 

موضوعی به معنای غنای موضوعی نیست.
مافی ادامه داد: جايزه پژوهش طبق اساسنامه 
قرار است به پژوهش های جاری سینمای ايران 
بپردازد، رويكرده��ای كلان خ��ود را دارد و ما 
امس��ال به بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی توجه 
داشتیم، اين جايزه در هفت بخش برگزار شد. در 
مجموع 9۲ اثر به دبیرخانه اين جايزه رسید كه 
به لحاظ تعداد، آثار مقاله علمی در صدر بود. اين 
را هم بايد بگويم امسال اعضای شورای علمی و 
هیئت داوری يكسان بود. در ادوار گذشته داوری 
در اش��كال مختلف برگزار می شد، چون جايزه 
پژوهش ش��كل جش��نواره ای ندارد، به همین 
دلیل شكل های مختلف داوری را تجربه كرده 

است، به اين ترتیب امسال يك داوری هفت نفره 
را تش��كیل داديم. ضمن اينكه هیئت داوری و 
هیئت انتخاب يكسان بود، به طور كلی هم 38 اثر 
منتخب شدند و به داوری نهايی راه پیدا كردند. 
امسال يك جايزه ويژه نیز خواهیم داشت كه نام 
آن دكتر امیرحسن ندايی است. ايشان در چند 
دوره جايزه پژوهش حضور داشت، يك معلم تراز 
اول بود كه رفتنش به��ت و اندوه زيادی را برای 
همه ايجاد كرد. ۲9 آذرماه اختتامیه جايزه پس 
از اختتامیه »س��ینماحقیقت« در موزه سینما 

برگزار و برندگان معرفی می شوند.
دبیر اين رويداد درباره تأثیر حوادث اخیر بر اين 
جايزه بیان كرد: من تاكنون واكنش��ی نديدم، 
البته به دلیل شرايطی كه پیش آمده فراخوان ۱5 
روز تمديد شد. به نظرم در ابتدای اطلاع رسانی به 
دلیل تأثیر فضای رسانه ای و محدوديت اينترنت 
اطلاع رسانی ما با مش��كل همراه بود، اما میزان 
استقبال از اين دوره مشابه معدل آن در سال های 

گذشته بود و اختلاف فاحشی نديديم.
   اهداى جايزه »دكتر اميرحسن ندايی«

مافی درباره اهدای جايزه ويژه دكتر امیرحسن 
ندايی توضیح داد: به خاطر حضور مستمر دكتر 
ندايی يك تصمیم جمعی گرفتی��م تا دبیر يك 
جايزه ويژه را به پاس زحمات ايش��ان اهدا كند. 
ويژگی اين جايزه اين است كه ندايی معتقد بود 
سینما محصول هنرهای مختلفی است، پديدار 
شدن همه هنرها كنار هم می تواند به سینما منجر 
شود، پس اثری كه چنین ويژگی دارد و به وجوه 

مختلف بپردازد، اين جايزه را دريافت می كند.
وی مطرح ك��رد: م��ا در داوری ملاحظه زمانی 
داش��تیم، يعنی آثاری كه از پاي��ان دوره قبل 

تا دوره فعلی تولید ش��ده بودند، می توانستند 
شركت كنند.

مافی گفت: درباره رابطه پژوهشگران و سینما 
بايد بگويیم در ادوار مختل��ف همواره پژوهش 
به ويژه در س��احت هنر به عنوان يك امر فرعی 
مورد نظر قرار گرفته بود. به نظر می رسد متولیان 
و هنرمندان گاهی خیلی ب��ه اهمیت پژوهش 
واقف نیستند، هنر را ش��هودی پیش می برند و 

پژوهش را دست و پاگیر می دانند. 
دبیر اين رويداد اظهار كرد: عمده آثاری كه به اين 
جايزه آمده محصول پايان نامه و رساله است و طرح 
پژوهشی كمتر به دست ما رسیده است. اين نشان 
می دهد علاقه مندان وارد اين حوزه می ش��وند، 
اما اقدامات آنها منفصل اس��ت، هنوز به اين باور 
نرسیده ايم كه پژوهش پشتوانه سینمای ماست.

   دبير دخالتی در گزينش آثار نداشت
در ادامه مینو خانی، عضو هیئت داوری درباره 
اينكه آيا دبیر دخالتی در گزينش آثار داشت يا 
نه، عنوان كرد: آقای مافی در نظرات ما هیچ گونه 
اعمال نظری نداش��ت، چون مقصود ما اين بود 
اثری انتخاب شود كه به ارتقای سینمای ايران 
كمك كند. در فرايند داوری ما به پژوهش های 

كاربردی بیشتر اقبال نشان می داديم.
مافی هم گفت: من در اين سال ها از دريچه علوم 
انسانی درباره سینما س��خن گفته و بارها تأكید 
كرده ام بايد به سینما از ابعاد مختلف نظر افكند. 
حتماً علوم انسانی و خاصه فلسفه در تحلیل سینما 
تأثیرگذار است و مطمئناً در افق گشايی در مسیر 
سینما مؤثر است، ولی علوم انسانی نبايد دخالتی 

در زيست طبیعی سینما داشته باشد.
وی ادامه داد: در انتخاب اعضای هیئت انتخاب 
و ش��ورای داوری چند نكته را در نظر گرفتیم، 
تلاش كرديم آنها جوان و صاحب انديشه باشند 
تا مناظر متفاوتی در حوزه داوری قرار دهیم. در 
نظر داشتیم از دانش��گاه های مختلف استفاده 
كنیم حتماً برای شخص من پژوهش هايی كه 
مبانی نظ��ری دارند حائز اهمیت اس��ت، اما در 
فرايند داوری امسال دخالتی نداشتم، مسیری را 

نساختم و هیئت داوری مستقلًا عمل كردند.
مافی در بخش��ی ديگر از صحبت هايش درباره 
پوس��تر اين رويداد گفت: طراحی پوستر همت 
جمعی داشت و تلاش كرديم به جوان ترها نگاه 
كنیم. اجرای پوستر بر عهده میلاد جوادی بود 
كه خیلی زحمت كش��ید،. تركیب رنگ پوستر 
محصول كتاب نشان واره ماس��ت. اين رنگ ها، 
رنگ هايی بود كه برای جايزه مصوب ش��د. در 
اين تصوير 43 شمع وجود دارد كه بنا به گذشت 
43سال از انقلاب اس��ت و اگر ريشه اين شمع 

انديشه باشد نورافشانی بیشتری می كند.
مینو خانی هم گفت: به عنوان يك معلم خوشحالم 
دانشجويان علاقه مند به سینما داريم كه مترصد 
فرصت هستند تا پژوهش كنند و پژوهش آنها به 
سینما كمك كند، در واقع اگر پژوهشكده نداريم، 

اما اين پژوهش های فردی جای قدردانی دارد.
در بخشی از اين نشست از پوستر پنجمین جايزه 

پژوهش سال سینمای ايران رونمايی شد.

ماف��ی:  ب��ه نظ��ر می رس��د 
متولی��ان و هنرمندان گاهی 
خیلی ب��ه اهمی��ت پژوهش 
واقف نیستند، هنر را شهودی 
پی��ش می برن��د و پژوه��ش 
را دس��ت و پاگی��ر می دانند

    رویداد

     رویداد


